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Abstract (en)
The lock fitting has a fixation plate (2) with a longitudinal opening (3) for accessing a sliding bar (4) mounted axially in a case extending
perpendicularly at the back of the plate. The sliding bar has two end parts (15, 16) connected by a flexible central plate (17). The bar is flexible in the
longitudinal direction for assuring its insertion in the case by bending it through the opening in the plate.

Abstract (fr)
L'invention concerne une ferrure de verrouillage pour ouvrant coulissant, comportant une plaque de fixation (2) présentant une ouverture
longitudinale (3) d'accès à un coulisseau (4) monté mobile axialement dans un boîtier s'étendant perpendiculairement à l'arrière de la plaque de
fixation (2). Cette ferrure se caractérise par le fait que le coulisseau (4) est conçu flexible dans le sens longitudinal pour assurer son insertion, par
flexion, dans le boîtier (5) au travers de l'ouverture longitudinale (3) dans la plaque de fixation (2). <IMAGE>
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